
Питання проведення ярмарки по бульв. 
Вернадського вирішували на засіданні круглого 
столу  

За ініціативи громадськості мікрорайону «Академмістечко», в приміщенні ЦК «Святошин» (просп. 
Перемоги, 112), з метою вивчення думки мешканців, 15.12.2015 року пройшло засідання 
круглого столу щодо повернення роботи ярмарку по продажу сільськогосподарської продукції на 
бульварі Вернадського, 4. Нагадаємо, що 26 листопада відбулись громадські збори мешканців 
представників мікрорайону де було одноголосно прийнято рішення про проведення засідання 
круглого столу з метою вирішення даного питання. 

Участь в засіданні круглого столу прийняли депутат Київради Георгій Ясинський, представники 
Департаменту промисловості та розвитку підприємництва виконавчого органу Київської міської 
ради (Київської міської державної адміністрації), комунального підприємства «Київська 
спадщина», Святошинської РДА та структурних підрозділів, мешканці мікрорайону. 

Питання проведення ярмарку за даною адресою піднімається вже досить значний час, адже по 
бульварі Вернадського вже проходили ярмаркові заходи. Звернення мешканців надходять, як з 
проханням проводити ярмарок за даною адресою, так і проти його організації. Під час 
обговорення піднятого питання були заслухані різні пропозиції, присутні мали змогу висловити 
свою точку зору. Також зі своїми пояснення виступили головний інженер КП УЗН та керівник КП 
ЖЕД-9. 
Під час відкритого голосування більшістю голосів представників територіальної громади було 
підтримано проведення ярмаркових заходів на бульварі Вернадського, 4. По результатам 
голосування, протокол та реєстраційні списки присутніх на засіданні круглого столу будуть 
передані до Департаменту промисловості та розвитку підприємництва КМДА. 


